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Datum: 23 juni 2015

Betreft: Stand van zaken Regionaal Kompas

De fractie van de Roosendaalse Lijst maakt zich zorgen over de verontrustende berichten
uit de samenleving over de (landelijke) toename van het aantal kwetsbare mensen en

het ontbreken van een sluitend vangnet voor deze mensen.

Voor Roosendaal geldt het Regionaal Kompas, dat is vastgesteld in de raadsvergadering
van 10 december 2Ot4, als vigerende 'vangnetnota'.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen:

1. In het Raadsvoorstel Regionaal Kompas 2015-2020 is aangegeven dat er wordt
gewerkt met jaarplannen. In deze jaarplannen wordt onder meer een overzicht
gegeven van de te behalen doelstellingen/de te nemen acties voor het aanstaande
jaar. Na vaststelling van het jaarplan wordt deze ter kennisname aan de
gemeenteraden aangeboden.

Kunt u aangeven wanneer de raad dit jaarplan mag verwachten?

2. In het Regionaal Kompas 2O75-2O2O wordt de maand april genoemd als het
jaarlijks moment waarop bestuurlijk wordt afgestemd tussen de
portefeuillehouders van de Wmo-gemeenten en de doelstellingen uit het Regionaal
Kompas worden gemonitord.

Kan de raad een terugkoppeling ontvangen van de uitkomsten van het Bestuurlijk
Overleg dat in april 2015 over het Regionaal Kompas heeft plaatsgevonden?

3. Kunt u aangeven wat de huidige stand van zaken is ten aanzien van de in het
Regionaal Kompas genoemde uitgangspunten, knelpunten en de te behalen
doelstellingen?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Yvonne de Beer
Hans Fronczek



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Zoals op pagina 40van het Regionaal Kompaste lezen is, vormen de
hoofdstukken vier, vijf, en zes van dit document samen het eerste jaarplan. De
jaarplannen voor 2016 en verder worden uitgebreid met een stuk evaluatie en een
overzicht van nieuwe ontwikkelingen,
Het jaarplan wordt jaarlijks in september (zie pagina 11 regionaal Kompas) door
de bestuurders vastgesteld. Na vaststelling door de bestuurders wordt hij ter
kennisname aangeboden aan de Raad.

2. Gezien het belang en de financiële risico op het dossier beschermd wonen hebben
alle bestuurlijke overleggen (met de Regionaal Kompas gemeenten) in het teken
gestaan van dit dossier. Zo ook het overleg in april wat oorspronkelijk bedoeld
was voor het Regionaal Kompas.
Rondom beschermd wonen kunnen wij U melden dat de lobby zijn vruchten heeft
afgeworpen. In de meicirculaire is het definitieve budget bekendgemaakt. In
plaats van €7.670.952,- (zoals oorspronkelijk is gecommuniceerd) ontvangt
Centrumgemeente Bergen op Zoom een bedrag van € 9.475.189,- van het Rijk
voor Beschermd Wonen. Het oorspronkelijke tekort van 25o/o is daarmee
teruggebracht naar ongeveer 5olo. Dit is dus het percentage dat (in het kader van
uitvoering binnen Rijksbudget) zal worden doorberekend aan de aanbieders.

Met deze compensatie vanuit het Rijk kan de continuïteit van zorg worden
gegarandeerd.

3. Zoals aangegeven in het Regionaal Kompas wordt U als Raad in het derde/vierde
kwartaal van dit jaar via het jaarplan 2016 geïnformeerd over de stand van zaken
en eventuele nieuwe ontwikkelingen.

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
Namens deze,

Hugo Polderman,
Wethouder Welzijn
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